



**愛爾蘭 (Ireland) 都柏林 (Dublin) 英語學習及STEAM 考察交流團**

敬啟者：

本校致力拓展學生的學術視野及文化素養，從而加強他們的全球公民身份認同。在二零二四年六月二十二日（六）至七月六日（六），本校將參與由七所天主教中學聯合舉辦的考察交流團，地點為愛爾蘭都柏林。本交流團含豐富英語學習元素，行程安排特別融入 STEAM 教育元素，並深度體驗愛爾蘭文化。

都柏林以其豐富的文化歷史和卓越的科技貢獻而聞名於世，是本交流團的理想地點。學生將參與一系列激發創新思維及培養 STEAM 能力的活動，同時能培養對英語的興趣及提升使用英語的信心。現附上本交流團的簡介鏈結，供家長參考。更多的行程內容待主辦單位確定後隨即發佈。



請注意交流團的建議活動可能會因需要而作適當的調整。交流團的詳情如下：

日期	二零二四年六月二十二日（六）至七月六日（六） （十五日十四夜）
地點	愛爾蘭都柏林
主題	英語學習、STEAM 考察及愛爾蘭文化體驗
費用	約 \$35000
名額	約 10 名（最終名額將由主辦單位決定）

本校初步獲得大約 10 個交流團的名額，最終名額將由主辦單位決定。若報名人數超過名額，本校將進行抽籤決定學生參加名單，校方保留最終決定權。

此次交流機會難得，現誠邀有意讓子女參加交流團的家長在二零二四年一月五日（五）23:59 前填妥附上的 Google Form 及簽回此家長通告。請核對填寫的資料正確無誤，以便報名及預留機位之用，為保持公平性，在現階段，所有逾期報名將不獲接納。另外，機位需要預早確認，已報名的同學不能中途退出。



Google Form 報名鏈結：<https://forms.gle/NM4PtPz64tDf5GFF6>

我們鼓勵您盡快回應，以便為這次交流團進行規劃和準備。如有查詢，歡迎致電 26059033 與莊傑雄副校長聯絡。

此致  
各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長  
韓思騁 謹啟

二零二三年十二月二十七日

---

通告編號: 23-24 / 043c

回條

敬覆者：

本人已詳閱學生家長通告有關「愛爾蘭都柏林英語學習及STEAM 考察交流團」事宜，並

- 同意敝子弟參加是次交流團活動，並已填妥 Google Form。
- 不同意敝子弟參加是次交流團活動。

此覆  
天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_學號：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

二零二\_\_年\_\_月\_\_日



Dear Parent(s) / Guardian(s),

**Dublin, Ireland English Learning and STEAM Experience Study Tour**

Our school is dedicated to expanding the horizons and cultural awareness of our students, thereby strengthening their global identity. Our school will participate in a study tour to Dublin in Ireland, from the 22<sup>nd</sup> of June (Sat) to the 6<sup>th</sup> of July (Sat) 2024. This tour is jointly organized by seven Catholic secondary schools to provide substantial opportunities for English learning and to include specifically STEAM elements and cultural experiences of Ireland.

Dublin is renowned for its rich cultural history and significant contributions to technology, making it an ideal location for this study tour. The students will participate in a variety of activities aimed at stimulating innovation and developing STEAM competencies. Engaging with local teachers and students in English, students will cultivate an interest in English and enhance their confidence in using it. We have provided a link to a brief introduction to the study tour for parents' reference. Please note that the suggested itinerary may be adjusted as needed. More details will be released once the organizer has confirmed the itinerary. The details of the study tour are as follows:



Date	22 <sup>nd</sup> June (Sat) – 6 <sup>th</sup> July (Sat) 2024 (15 days and 14 nights)
Location	Dublin, Ireland
Theme	English learning, STEAM experience and cultural exchange
Cost	Approximately \$35000
Quota	Around 10 places (The final number of places will be decided by the chief organizing body)

Our school has provisionally obtained approximately 10 places for the study tour, with the final allocation to be decided by the chief organizing body. Should the number of

applicants exceed the available spaces, the list of participating students will be decided by drawing lots to ensure fairness. The school reserves the right to make the final decision.

This study tour opportunity is exceptional, and we cordially invite parents interested to fill out the attached Google Form by 23:59 on the 5<sup>th</sup> January 2024(Fri). Please ensure the accuracy of the information provided for registration and ticket reservation purposes. To maintain fairness, late registrations will not be accepted. To secure the places, students who have registered cannot withdraw through the process.



Google Form registration link: <https://forms.gle/NM4PtPz64tDf5GFF6>

We encourage prompt responses to facilitate the planning and preparation for this study tour.

For any inquiries, please contact the vice principal Mr. Chong Kit Hung at 26059033.

Yours sincerely,

Steven Hon  
Principal

---

Reply Slip

Ref: 23-24 / 043e

\_\_\_\_\_ December/January 202\_\_

Thank you for acknowledging me regarding the Dublin, Ireland English Learning and STEAM Experience Study Tour.

- I will enrol in this study tour. I have filled out the Google Form.
- I will not join this study tour.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_